
 Summering laget runt - vad tar ni med er av dagen?


Kul att vi är så många som samlats. Jämfört med för tretton år sedan är det en helt annan nivå, 
mer jämställt, mer mångfald och så mycket mer kunskap.


Som förstagångbesökare har det varit väldigt intensivt och mycket att ta in. Behöver tid att 
reflektera men det är ett fantastiskt koncept. Det har varit en väldigt spännande och trevlig dag.


Behöver inte vara ny för att vara förvirrad! Trevligt att ni alla har kommit till Helsingborg, och att  
träffa kollegor från hela landet. Tar med mig att det finns så mycket att prata om, och ser fram 
framemot att fortsätta samtala under middagen.


Samsynen! Vilken kraft det finns i lokalen för att vara med och påverka.


Varmt imponerad över att möta hållbarhetsfrågorna här i Helsingborg. Känns genuint, och jag blir 
ödmjuk när jag ser kollegor kämpa med frågorna, och hur bra de gör det.


Tar med tillgängligheten - har fått en vidgat förståelse för begreppet - funktionsnedsättningar kan 
vara mer än rullstol - och att det är en viktig del i hållbarhetsfrågan.


Tar med mig inspiration, mycket tankeverksamhet, det börjar spinna. 


Tacksam att befinna mig i ett rum med så många som förstår problemen och utmaningarna vi har. 
Fint att inse att en inte är ensam. Istället för att prata om kompetensbrist, behöver vi hjälp med att  
fylla luckorna.


Inspirerande sammanhang att vara med i nätverket, titta på de saker man sitter och tänker på 
själv. Tar med mig överturism, vad är det för boll vi sätter i rullning och hur tar vi hand om den. 
Andra termer för överturism som koncentration. 


Ordens betydelse, apropå gruppen med överturism. Har både överturism och underturism. Orden 
har betydelse. 


Sprängfylld av kunskap och inspiration men också väldigt många frågor!


Som ny på barcamp är det inspirerande sätt att jobba på. Jag blir fylld av energi på ett helt annat 
sätt än om man jobbar vanligt 9-5. Spännande att höra om tankarna som upptas av de som 
jobbar heltid med de här frågorna.


Över förväntan, kul med många konkreta exempel. Kommunikation på flera nivåer. Trygghet går 
hand i hand med hållbarhet. 


Våga kommunicera! Våga hjälpa folk att göra rätt. Var inte rädd för att kommunicera. 


Guidningen i Oceanhamnen var uppskattad. 


Hur alla ämnen dockar in i varandra. Givande och inspirerande att de gör det och då blir det 
komplext och skav. Älskar det, det är utvecklande och inspirerande.


Skavet är det viktiga. Finns ingen utveckling utan skav. 

Det finns en tillit i rummet att ha en dialog på en vettig nivå. Min förhoppning innan jag kom och 
också i dag att vi får ens chans att samlas kring språket så att vi när vi går ut till våra kontakter 
hör de ungefär samma sak, otroligt värdefullt.


Tar med mig klokskap som sägs, goda samtal, att man vågar vara öppen med vad man vad tycker 
och tänker. Samverkan är nyckeln till en hållbar besöksnäring.


Lyx att få vara i samma rum och prata om de här frågorna, se hur mycket vi har gemensamt och 
hur starka vi är tillsammans. Kittlande samtidigt att tänka på de stora utmaningarna vi står inför.




Hänga med goda kollegor i branschen. Frågan om hur vi mäter hållbarhet. 


Alltid lika spännande att lyssna på andra. Hänga på det andra sagt om ordvalen, att vi samlar oss 
kring att motverka flygskammen. 


Det här är min fjärde barcamp. Fint att fortsätta lära känna folk. Lätt att bli lite ensam i 
hållbarhetsfrågan och då är det trevligt att prata om samma saker med andra. Bra med olika 
perspektiv, svårt att tänka och prata samtidigt, en tanke kan väcka en annan hos en annan. 


Inspirerande, vi sitter på många samma utmaningar. Har bara haft bra ämnen, ser framemot 
morgondagen. Kommunikationen, vad behöver vi kommunicera för att öka kunskapen och vad 
kan vi bara låta vara?


Tack för att vi får vara här. Tack för skavet som har satt igång en massa nya tankar.


Tankarna snurrar. Tar med mig mycket från kommunikationen. Hur kan vi som offentlig aktör stötta 
de som har mindre muskler?


Sitta i ett rum med andra och diskutera. Knyta nya kontakter, känslan av att inte vara ensam. 
Behöver jobba med att höja statusen på branschen. 


Processen, Barcamp är ett fantastiskt verktyg. Att jag som liten aktör kan sitta med regioner, 
destinationer och dela idéer som ger nya perspektiv. 


Tar med mig formatet, spännande, intressant. Små och starka goda exempel, för mig bygger 
hållbarhetsarbetet på goda exempel och att sätta det i sin egen kontext.


Inkludering handlar om så mycket mer än hur en rullstol kan fungera i en byggnad.

Vi måste våga utvärdera - frågan är bara vad vi ska utvärdera! Vi i akademin behöver förstå det 
behov ni har i branschen. 


Andra gången, bra format, bra teman ansvarsfull kommunikation och överturism, hänger ihop 
hade kunnat vara en och samma diskussion. Att vi vågar ta till oss utmaningarna. 


Brukar vara positiv men jag är oroad, orolig över hur vi ska ta emot turister, hur våra natur ska 
klara sig, hur står vi rustade för vad som komma skall? Men det är inte bara jag som kämpar vilket 
känns bra men jag tror inte vi förstår vad som väntar framöver. Hur mycket tål egentligen de 
platser vi verkar på? Naturen får ingen återhämtning när avtrycken väl blivit för stora. 

Naturens återhämtning tar tid och jag är orolig för det. 


Fantastiskt glatt överraskad. Hade velat vara i flera rum. Kapacitet i tid och rum kanske istället för 
ordet överturism.


Fjärde barcamp och jag gillar det. Vi har många problem och utmaningar men vi har kommit långt! 
Vi får inte glömma det, det är positivt. Problemet är att bara att man måste välja vilket rum man 
ska vara i, vill vara med på allt. Inkludering måste få större utrymme hoppas jag. 


Jag är tacksam för att vara här, go energi, och en massa synpunkter och tankar som jag inte 
visste man kunde ha. Hur man formulerar sig är en viktig läxa. Kommunikation, regenerativ turism, 
överturism  - det är människan vi kommer tillbaka till. 


All kunskap! Otroligt mycket möjligheter, men vi måste hela tiden lyfta perspektivet och se till 
turismens roll i samhällsutvecklingen. 


Det jag uppskattar med det här är att det både går att säga förenklade saker och komplexa och 
så förstår människor. Behöver inte förklara i det oändliga. Skulle behöva en underrubrik 
underturism, det som skaver mest är att vi inte har en turismansvarig i det här landet. Våra samtal 
spelar mindre roll när det inte finns, samtidigt som behövs vi ännu mer. 




Får en överblick över alla de ämnen som engagerar, holistiskt och smådetaljer. Behöver alla nivåer 
och på alla håll. Goda exemplen på inkludering. 


Sagts så mycket klokt men just konceptet och bjussigheten i rummet. Alla vill hjälpa till, gå åt 
samma håll. Vi må vara konkurrenter men vill samtidigt hjälpa varandra framåt och vill åt samma 
håll. 


Maria Linde : Viktigt att ta upp  - att det inte ges lika mycket pengar till att ta hand om naturen! 
Hur gör vi med det? 


